

《单词百科:introduces是什么意思?introduces怎么发音?introduces的解释和用法》

英语单词introduces是什么意思?introduces怎么读?introduces怎么发音?简答网为您整理了introduces的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



introduces怎么读

introduces的读音:[, ɪ ntr ə 'dju: s ɪ s]

introduces的意思

1、v.提出(introduce的第三人称单数);介绍;引进;作为…的开头;

introduces的相关词组

1、introduce to 把…介绍给, 使了解;

2、introduce oneself 自我介绍;

3、introduce into 引进, 插入;领进;

introduces的双语例句

1、This paper introduces application of aquatic plants in sewage treatment.

摘要介绍了水生植物在污水治理中的应用.

2、Stratification does not always work, since it often introduces other conflicts.

成层法并非总能解决这类问题, 因为这时常会引起另外的矛盾.

3、The article introduces the development of CHINANET in recent years.

本文简要介绍了CHINANET的网络建设及业务发展情况.

4、This paper introduces a rarely seen method of describing with diametral distance.

本文介绍了一种鲜为人知的用直径距离描绘椭圆的方法.

5、This introduces partial depolarization of the light.

这会使光部分地退偏振.

6、Harley-Davidson introduces the EL, an overhead valve, 61 cubic inch powered bike.

哈雷戴维森 推出了配置顶置气阀和61立方英寸发动机的EL型摩托车.

7、This article introduces the principle, structure and characteristic of electro-optical sorter.

本文介绍了光电色选机的色选原理、结构组成及其特点.

8、Although multiple Undo solves these problems, it introduces some significant problems of its own.

虽然多次撤销能解决这些问题, 但也存在一些问题.

9、Learning a musical instrument introduces a child to an understanding of music.

学一门乐器能引导孩子了解音乐。

10、Finally, this article introduces the detailed steps for implementation of the strategies.

最后, 论文提出了战略实施的具体措施和建议.

11、This paper introduces a NC automatically programmed and NC code simulation system.

介绍了一种数控自动编程系统和数控代码仿真系统.

12、This paper introduces mainly its process, structure and technological parameters.

本文主要介绍了该装置的工艺、结构特点及技术参数.

13、This paper introduces the conditions for soybean oligosaccharide production from soybean cake.

介绍了从脱脂豆粕中提取大豆低聚糖的制备工艺.

14、First, VB. NET introduces new tools for connecting to data-bases.

首先, VB. NET引入了用于连接数据库的新工具.

15、This article introduces the characteristics and mechanism of fatigue corrosion.

主要介绍了疲劳腐蚀的特点、机理.

以上是简答网为您整理的introduces怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于in

troduces的用法、i

ntroduces的释义、introduces的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/introduces>